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Het provinciehuis is vanaf 
het centraal station bereik-
baar met stadsbus, lijn 61 
en 64, halte Provinciehuis, 
met de NS Zonetaxi en met 
de OV-fiets. 

Datum 

13 mei 2014  

Ons kenmerk 

3565019 

Uw kenmerk 

-   

Contactpersoon 

J.C. Buys 

Cluster 

Ruimte 

Telefoon 

(06) 55 68 65 03 

Fax 

 

Bijlage(n) 

-   

E-mail 

JBuys@brabant.nl 

Bij deze beantwoorden wij uw schriftelijke vragen d.d. 17 april 2014. 

 
1. Hoe kan het dat de media eerder geïnformeerd zijn over het zogeheten urgentieteam dan de 

Statenleden? Waarom wordt vooruit gelopen op bespreking van dit onderwerp in de 
betreffende Statencommissie later deze maand?  
 

Antwoord: Mede naar aanleiding van de door uw Staten gewenste snelheid van 

handelen en ter ondersteuning van gemeenten is een urgentieteam 

samengesteld. Op 21 maart heeft gedeputeerde De Boer u hier reeds over 

geïnformeerd in de commissievergadering. Het urgentieteam is ingesteld door 

de partners in het Brabant Beraad. De ambtelijke vertegenwoordigers van deze 

partners hebben een Plan van Aanpak opgesteld. De verslaggever van de 

Gelderlander heeft bij één van de partners inzage gehad in een ambtelijk 

concept van het Plan van Aanpak en heeft vervolgens daaruit geciteerd. 
 

2. In het artikel is te lezen: ‘’In het urgentieteam zitten de volgende personen: Henk Jans 
(arts GGD), Herman Litjens (ZLTO), Geert Verstegen (BMF), Theo van de Ven 
(gemeenten ZO Brabant), Marco Peeters (Omgevingsdienst ZO), Mechie Beurskens 
(gemeenten NO Brabant, ambtenaar in Sint Anthonis), Ton Hermanussen 
(Omgevingsdienst NO), Jan Buys (provincie), Hans van Dommelen en Jack van Dijck 
(Netwerk de Peelhorst).’’ Ontvangen deelnemers van het urgentieteam een vergoeding of 
vallen deze werkzaamheden binnen hun reguliere functie(s)? Indien er sprake is van 
vergoedingen, hoeveel bedragen deze en welke ureninzet staat daar tegenover? Graag zien 
we hiervan een duidelijk overzicht toegevoegd.  

 

Antwoord: De genoemde organisaties stellen genoemde personen beschikbaar 

voor het urgentieteam en maken hen daarvoor vrij uit hun reguliere taken. De 

reguliere taken kunnen de organisaties niet zomaar laten vallen. Om te zorgen 

dat deze toch worden uitgevoerd krijgen zij hiervoor een vergoeding. Deze 

vergoeding is gebaseerd op  € 100 per uur.  
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De leden van het urgentieteam blijven in dienst van genoemde organisaties en 

ontvangen geen extra vergoedingen. 
 

3. Kan het college een heldere en volledige specificatie van de van de € 1.157.000 kosten 
over de 9 maanden geven? Zo neen, waarom niet? Uit welke begrotingspost worden deze 
kosten afgedekt?  

 

Antwoord: Ja. Genoemd bedrag is een eerste raming  van de vergoeding van de 

uren als genoemd bij vraag 2 plus een werkbudget. De inzet van provinciale 

medewerkers vindt binnen de reguliere capaciteit plaats. De vergoeding van de 

medewerkers van de acht andere partijen bedraagt voor iedere partij € 91.200 
(38 weken à 24 uur à € 100). € 91.200 wordt betaald uit het budget Netwerk 
de Peelhorst, het bedrag voor de zeven resterende partijen (€ 638.400) wordt 

uit het budget Knelpunten Landelijk Gebied betaald. Daarnaast is er een 

werkbudget (€ 125.000) nodig om bij de ondersteuning van gemeenten in 

urgentiegebieden deskundigheid etc. in te kunnen huren. Daarmee komen de 

totale externe kosten voor de provincie op € 854.600. 

Overige kosten gekoppeld aan de aanpak van urgentiegebieden zullen in het 

kader van de voorjaarsnota worden voorgelegd. 
 

4. Het college heeft tijdens een Statenvergadering aangegeven dat de expertise van PvdA-er 
Felix Rottenberg tijdens het Brabantberaad erg op prijs werd gesteld en dat bij toekomstige 
beraden over de Brabantse intensieve veehouderij zijn assistentie wellicht weer wordt 
ingeroepen. Is al bekend of deze gedachtegang zijn weg gaat vinden naar de praktijk? Zo 
ja, welke kosten zullen er in 2014 gemoeid zijn bij de vergoeding en welke kosten zijn er 
in 2013 en 2012 gemoeid geweest bij de vergoedingen voor de heer Rottenberg?  

 

Antwoord: Ja. In het jaar 2012 zijn geen kosten gemaakt. De betrokkenheid 

van Felix Rottenberg in dit proces is gestart bij het eerste Brabantberaad in 

februari 2013. Over de kosten voor het jaar 2013 bent u reeds geïnformeerd 

naar aanleiding van eerdere vragen van uw fractie hierover (brief van 4 februari 

2014, kenmerk C2139702/3531196). Voor de werkzaamheden in 2014 

voeren we het gesprek waarbij we uitgaan van eenzelfde vergoeding als voor het 

jaar 2013. 

 

 

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord-Brabant, 
 

Voorzitter, Secretaris, 


